



SUBJECT: MSC NOTICE---valid US Customer HS code 6 digits

DATE: 16 December, 2019

Dear Customer,

尊敬的客户,

According to our US agency's newest alerting, any amendment after AMS filing will be considered as late submission, which might be subject to Customs Penalties for import or transshipment to USA with retroactively effective for 5-10 years.

根据我司最新美国目的港代理警示, 请注意进口至美国或经由美国货物在 AMS filing 后任何更改将视为申报延误, 美国海关可能拒绝更改要求或将征收高额罚金, 且据此追溯责任。

All subagent should be responsible for SI accuracy to avoid any unnecessary cost.

请贵司在提交 SI 时务必确认信息的正确性, 以避免不必要的损失。

In addition, we still found failure on declaration for AMS filing due to wrong HS code. To kindly remind:

此外, 我司近期仍发现有错误 HS CODE 事件发生, 导致 AMS 无法正确申报。故提醒如下:

Client are requested to input valid US Customer HS code(6 digits) available under <http://hts.usitc.gov/> when SI submit.

客户在 SI 递交时应提供有效的 6 位海关编码

1. Supposed the "00" as last two digits

You shall check the validity of such US Customer HS code under <http://hts.usitc.gov/>, yet US Customs has right to reject HS Code with "00" because they are not valid in US HS code list and impose Customs Penalties.

如编码后两位为 00 时，请先在上述网站查询该号码是否真实有效。如在列表不存在时美国海关有权拒绝并收取罚金

2. Multiple HS Code---cargo must be broken down with different 6 digits

多个 HS code, 且前 6 位不同, 需分列品名件毛体

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited